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Bakalářská práce byla zadána v květnu 2016, a přestože jsem se tedy s Adélou setkávala pouze necelý
rok, musím říci že jsem zazn~mena významný posun v tom co o tématu věděla, nastudovala a jak se
s problematikou dokázala poprat. Nutno říci, žeAdéla není prototypem nadšeného studenta, který by
si ve volných chvílích hrál s daty a přicházel s novými nápady. Přesto jsem byla s její prací spokojená,
protože dobře, včas a pečlivě dělala vše potřebné a zadané. V odborné literatuře se začala poměrně
záhy dobře orientovat a většinu citovaných prací opravdu do podrobna přečetla a pečlivě přeložila
přestože s angličtinou trochu zápolila. Vlastní text bakalářské práce pak poměrně čtivě a pečlivě
sepsala, což je u podobného tématu poměrně obdivuhodné. Sohromným množstvím dat se dokázala
obdivuhodně poprat.

Nutno poznamenat, že Adéla zpočátku zápasila i s takovými věcmi jako je velká tabulka
v Excelu, power pointová prezentace a během studia neabsolvovala ani žádné pokročilejší statistické
kurzy ani kurz funkční diverzity (což již nebylo možné v posledním roce dohnat). Toto všechno se na
její práci negativně odrazilo. Možná právě to v kombinaci s poměrně složitým tématem určilo celkový
vývoj bakalářské práce, a to že se některé původně zamýšlené analýzy (například výpočty vzdáleností
mezi ostrovy) do bakalářské práce již nedostaly. Další aspektem, který bakalářce možná mírně ublížil
bylo to, že Adéla bydlí v Táboře kde i pracuje, a do Budějovic dojížděla opravdu pouze na konzultace,
takže se vlastně ochudila i o interakce s kolegy, se kterými by průběžně mohla problematiku
diskutovat. Přestože na našem oddělení pracuje několik studentů, kteří o funkční diverzitě publikují a
mají s ní zkušenosti, Adéle kontakt s nimi úplně unikl. Přesvšechny tyto potíže jsem ale byla s Adélinou
prací spokojená, protože vždy když se co 14 dní objevila, tak měla připraveno či sepsáno vše na čem
jsem se během konzultací dohodli- Pomalu jsme se tedy běhěm roku posunuli k výsledku, který dle
mého soudu dopadl témeř tak, jak jsme ho původně s kolegy zabývajícími se funkční diverzitou
naplánovali.

Nakonec bych ráda zmínila, že přestože práce byla plánovaná jako prvnotina srovnávající
několik navých aspektů měření funkční diverzity, a přestože nás jeden autorský tým s publikací
v prosinci 2016 předběhl, přesto věřím že data jsou velmi dobře připravená a po přidání několika
analýz budou i publikovatelná, tak jak jsme původně zamýšleli. Za to patří Adéle velké díky, protože
práce s přípravou dat byla nelehká a vyhledávání tisícovky ptáků a stovek ostrůvků dokázalo člověka
na pár měsíců zaměstnat.
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